

INDICATIONS: As an aid in the treatment of iron deficiency in horses (equine anaemia).

DOSAGE AND ADMINISTRATION: Weaned foals and yearlings: 5 mL per 100 kg bodyweight.

Adult horses: 10 mL per 100 kg bodyweight. By slow intravenous injection directly into the jugular vein, using aseptic technique.

CAUTIONS: Do not exceed recommended dosage. If clinical signs of iron deficiency persist, consult a veterinarian.

ADVERSE EVENTS: Anaphylactic reactions have been reported with the use of this product. If an allergic reaction occurs,

administer epinephrine, cortisone or antihistamine immediately, as indicated.

STORAGE: Store between 15 and 25°C. Protect from light. Do not refrigerate.

DIN 00719021

HIPPIRON ®/MD

IRON SUCROSE INJECTION USP (20 mg/mL)
FER SUCROSE INJECTABLE USP (20 mg/mL)

Veterinary Use Only / Usage vétérinaire seulement
sterile / stérile

Active ingredients per mL: Iron (as ferric hydroxide-sucrose complex) 20 mg

WARNINGS: Keep out of reach of children. This drug is not to be administered to horses that are to be slaughtered for use in food.

Ingrédients actifs par mL: Fer (sous forme d'hydroxyde ferrique-complexe de sucrose) 20 mg

MISES EN GARDE: Garder hors de la portée des enfants. Ce médicament ne doit pas être administré aux chevaux devant être abattus à des fins alimentaires.

Net 50 mL

INDICATIONS : Comme aide pour le traitement de la carence en fer chez les chevaux (anémie équine).

POSOLOGIE ET MODE D'ADMINISTRATION : Poulains sevrés et poulains d'un an : 5 mL par 100 kg de poids corporel. Chevaux adultes : 10 mL par 100 kg de poids corporel. Par injection intraveineuse

lente directement dans la veine jugulaire, utilisant une technique aseptique.

PRÉCAUTIONS : Ne pas dépasser la posologie recommandée. Si les signes cliniques de carence ferrique persistent, consulter un vétérinaire.

REACTIONS INDÉSIRABLES : Des réactions anaphylactiques ont été rapportées avec l'utilisation de ce produit. En cas de réaction allergique,

administrer de l'épinéphrine, de la cortisone ou un antihistaminique immédiatement, selon les directives.

ENTREPOSAGE : Entreposer entre 15 et 25 °C. Protéger de la lumière. Ne pas réfrigérer.

Manufactured by / Fabriqué par : CZ Veterinaria, S.A.
Distributed by / Distribué par : Zoetis Canada Inc.
Kirkland QC H9H 4M7

E17787/0

Lot

Exp.

zoetis GLOBAL EXTERNAL SUPPLY

Date: 07 Aug 2019

Time: 11:38

Proof N° 03

Description

LBL HIPPIRON SOL 20MG/MLX50ML VLX4 CA

Artwork Code

E17787/0

Component

Label

Supplier

CZ Vetrinaria

Pharma Code

N/A

Market

Canada

GTIN

N/A

Perigord N°

383430

CR Number

200007530

Colours

BLACK

CYAN

MAGENTA

YELLOW

PROFILE

TEXT SIZE
The BODY text
on this A/W is at:
4.0 pt

Dimensions
110 x 40 mm
Drawing Number
N/A

SKU N°
N/A

Tel: +353 (0)1 440 3222

Web: www.perigord-as.com

E-mail: PerigordZoetis@perigord-as.com


life science artwork solutions

zoetis

IRON SUCROSE INJECTION USP (20 mg/mL)
FER SUCROSE INJECTABLE, USP (20 mg/mL)

HIPPIRON

DM/©

E15432/0

zoetis GLOBAL EXTERNAL SUPPLY

Date: 07 Aug 2019 Time: 11:48 Proof N° 03

Description	CTN HIPPIRON SOL 20MG/MLX50ML VLX4 CA		
Artwork Code	E15432/0	Component	Carton
Supplier	CZ Veterinaria	Pharma Code	N/A
Market	Canada	GTIN	N/A
Perigord N°	383431	CR Number	200007530
Colours			

TEXT SIZE
The BODY text
on this A/W is at:
8.0 pt

Dimensions
242 x 78 x 97 mm
Drawing Number
N/A

Tel: +353 (0)1 440 3222
Web: www.perigord-as.com
E-mail: PerigordZoetis@perigord-as.com

Perigord
life science artwork solutions

SKU N°
N/A

DIN 00719021

HIPPIRON[®]

IRON SUCROSE INJECTION USP (20 mg/mL)

Veterinary Use Only
Sterile

Active ingredients per mL: Iron (as ferric hydroxide-sucrose complex) 20 mg

WARNINGS: Keep out of reach of children. This drug is not to be administered to horses that are to be slaughtered for use in food.

Net 4 x 50 mL



HIPPIRON[®]

zoetis

INDICATIONS: As an aid in the treatment of iron deficiency in horses (equine anaemia).

DOSAGE AND ADMINISTRATION: Weaned foals and yearlings: 5 mL per 100 kg bodyweight.
Adult horses: 10 mL per 100 kg bodyweight.
By slow intravenous injection directly into the jugular vein, using aseptic technique.

CAUTIONS: Do not exceed recommended dosage. If clinical signs of iron deficiency persist, consult a veterinarian.

ADVERSE EVENTS: Anaphylactic reactions have been reported with the use of this product. If an allergic reaction occurs, administer epinephrine, cortisone or antihistamine immediately, as indicated.

STORAGE: Store between 15 and 25°C. Protect from light. Do not refrigerate.

Hippiron[®] is a registered trademark of CZ Veterinaria; Zoetis Canada Inc. is duly authorized to use the trademark for the purpose of marketing, selling and distributing the product in Canada

Manufactured by / Fabriqué par :
CZ Veterinaria, S.A.
36410 Pomiño Spain

Distributed by / Distribué par :
Zoetis Canada Inc.
Kirkland QC H9H 4M7

DIN 00719021

HIPPIRON^{MD}

FER SUCROSE INJECTABLE, USP (20 mg/mL)

Usage vétérinaire seulement
stérile

Ingrédients actifs par mL : Fer (sous forme d'hydroxyde ferrique-complexe de sucrose) 20 mg

MISES EN GARDE : Garder hors de la portée des enfants. Ce médicament ne doit pas être administré aux chevaux devant être abattus à des fins alimentaires.

Net 4 x 50 mL



HIPPIRON^{MD}

zoetis

Lot
Exp.

VARNISH FREE

INDICATIONS : Comme aide pour le traitement de la carence en fer chez les chevaux (anémie équine).

POSOLOGIE ET MODE D'ADMINISTRATION : Poulains sevrés et poulains d'un an : 5 mL par 100 kg de poids corporel. Chevaux adultes : 10 mL par 100 kg de poids corporel.
Par injection intraveineuse lente directement dans la veine jugulaire, utilisant une technique aseptique.

PRÉCAUTIONS : Ne pas dépasser la posologie recommandée. Si les signes cliniques de carence ferrique persistent, consulter un vétérinaire.

RÉACTIONS INDÉSIRABLES : Des réactions anaphylactiques ont été rapportées avec l'utilisation de ce produit. En cas de réaction allergique, administrer de l'épinéphrine, de la cortisone ou un antihistaminique immédiatement, selon les directives.

ENTREPOSAGE : Entreposer entre 15 et 25 °C. Protéger de la lumière. Ne pas réfrigérer.

Hippiron^{MD} est une marque déposée de CZ Veterinaria; Zoetis Canada Inc. est dûment autorisé à utiliser la marque à des fins de marketing, de vente et de distribution du produit au Canada.



6 94254 00451 0